

Styremøte 24.11.21

Til stede fra styret: Cato Brekke, Bente Strandos, Per Fredrik Simensen, Andre Kjennerud, Jon Richard Røine, Johan Forsberg, Bjørn Gjerstad, Eva Helene Hansen, Øyvind Wulfsberg og Linda Iren Sørvig.



Til stede oppmenn:

Felt – Hans Olav Løen
Dynamisk – Jon Richard Røine
Dynamisk rifle – Erik Torp
Bane og Metallsilueett– Bjørn Gjerstad
PPC – Cato Brekke
Lerdue – Linda Iren Sørvig.

Fravær:

Sws/Cas – Audun Solberg
Svartkrutt – Espen Avdal
Benkeskyting – Per Kristian R. Lien

| Sak | | Ansvar | |
|-----|---------------------------------|--|-----------|
| 1 | Gjennomgang referat | Ingen kommentarer. | LIS |
| 2 | Heng fra forrige møte | | |
| 3 | Aktiviteter 2022 | Vi har satt dato for stevner 2022. Bjørn melder inn de ulike stevnene. | BG |
| 4 | Forslag og innspill fra oppmenn | Anlegg <ul style="list-style-type: none">- Dyno er fornøyd med anlegget- Felt er godt fornøyd, men ønsker at stage nr. 7. skal utbedres. Johan og Hans Olav snakker sammen- Ønsker å gjennomføre Norgesfelt. Innkjøp <ul style="list-style-type: none">- Dyno har en ønskeliste ang innkjøp – oversendt til styret.- Felt ønsker litt stål til magnum- Felt ønsker bærbar høyttaler til kommandoer. Samordning <ul style="list-style-type: none">- Dyno lurer på om felt kan lage stager hvor skivene er avtagbare slik at Dyno ikke skyter dem i stykker. | JF HOL |

Postadresse
Postboks 269
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb
post@hokksundpistolklubb.no
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse
Rakkestadseterveien 190
3330 Skotselv

| | | | |
|----------|----------------|--|------------------|
| | | <p>Bruk</p> <ul style="list-style-type: none"> - Felt er godt representert på alle stevner - Felt har godt oppmøte på sine treninger og stevner <p>Kurs</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dyno har lagt plan for de ulike kurs. Se årshjul - Sikkerhetskurs er også fastsatt <p>Foredrag</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har diskutert om vi skulle arrangere noen foredrag. Dette kan kobles sammen med Aron. Det har kommet inn forslag på ladekurs. <p>Sosialisering</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dyno drar på klubbturen, hvor overnatting er organisert. Kanskje det også hadde vært noe for Felt? <p>Klubbstevner</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hans Olav skal jobbe litt med saken og kommer med et forslag etter hvert. | |
| 2 | Admin | <p>Nm Felt 2024. Vi søker. VEDTATT - Enstemmig.</p> <p>Samarbeidsavtalen med Eker og Bjff. Ved neste samarbeidsmøte vil denne bli signert</p> <p>Bane instruks. Skytefelt instruks. Styret lager den på nyåret.</p> <p>Søknadsprosessen ang anlegget og kommunen. Cato er i dialog med kommunen. Vi ettersøker godkjenning.</p> | LIS CB |
| 3 | Økonomi | <p>Vi bør ha en styreforsikring. Legges inn i budsjettet for neste år. VEDTATT – enstemmig.</p> <p>Vi følger opp en av leverandørene ang regnskap til graving. JRR og EHH</p> <p>Prisene i Vippsbutikken er oppdatert.</p> <p>Vi har søkt støttet til 3 flyttbare lerduekastere j.fr Ung-hpk.</p> | JRR EHH CB |

| | | | |
|------------|---------------------------|--|-----------------|
| | | <p>Budsjettmøte – Eva kommer med dato.</p> <p>Dam midler. Cato sender en søknad.</p> <p>Vedrørende feltstevner så tar Eva tar kontakt med Aron sin kasserer og sjekker at Hpk anlegget har fått sin andel.</p> | |
| 4 | Politiattester | Snart har alle levert. Bente purrer på de siste. | BS |
| 5 | Stevner | Alle oppmenn var invitert til styremøte og fikk mulighet til å komme med ønsker for stevner, innkjøp og innspill vedrørende anlegg. Se eget Årshjul. | |
| 6 | Samarbeidsutvalget | Eker skytterlag har tatt kontakt og ønsker dialog om å bidra med rifledelen på Ung-Hpk | LIS |
| Evt | Annet | <p>Styret ønsker å avsette penger til hederstegn medaljer. Cato undersøker litt ang medaljer.</p> <p>Julebord – Eva sjekker og sender ut informasjon til oppmenn, skyteledere og styret.</p> <p>Øyvind sjekker skytestøtte utstyr til Ung-Hpk.</p> | EHH CB ØW |